
 

 
 

Referat 
 

Styremøte nr. 8/2023-25 
 
 

Dato   Tirsdag 3. september 2024 kl. 18.00 
 

Sted   Idrettens Hus, Lillehammer 
 
Til stede  Kjetil Dahlen, Jon Monshaugen, Sigrid Snuggerud (via Teams), 

  May Kristin Lønseth, Jørn Tore Linberg, Torger Fenstad, Torbjørn Broks  
  Pettersen, Oda H. Blystad, Maria Tistel og Ellie Lein 

 
Forfall     Ronja H. Evertsen  
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INNKALLING/REFERAT 
 
SAK 73 GODKJENNE INNKALLING OG VURDERE INHABILITET 
 

   Godkjenne av møteinnkalling og vurdere inhabilitet. 

 
Vedtak:  
Møteinnkalling godkjennes. 
Inhabilitet er vurdert, ingen anses som inhabile i saker på dagens saksliste. 

 
SAK 74 GODKJENNE REFERAT 
 

   Godkjenne referat nr. 7/2023-25 
 
   Vedtak:  
   Referat nr. 7/2023-25 godkjennes.  

 
RAPPORTERING 
 
SAK 75 STATUS REGNSKAP PR. 31.07.24 

 

Regnskapsrapport pr. 31.07.24 ble gjennomgått på styremøtet. 
 
Kommentarer til regnskapet 
 

Alle grener godt an jf. med budsjett. 
Styre/admin ligger også an til et resultat på drøyt 250.000 bedre enn budsjett. 
Dette skyldes primært følgende faktorer: 
 

• Større inntekt på deltakeravgift skirenn enn budsjettert (+90.000) 
• Større inntekt enn budsjettert på mva-kompensasjon (+50.000) 
• Sparte lønnskostnader på skiklubbutvikler (+140.000), jf. under 
• Sparte kostnader på vår-/høstmøter (+40.000) 

 
Lønnskostnader skiklubbutvikler (SKU) 
Skikretsen har dekket 50% av lønnskostnader for Marianne Myklebust januar-
april 2024. I perioden mai-juli har hun jobbet 100% for NSF. F.o.m. 12. august 
dekker skikretsen 50% av lønnskostnadene for nyansatt SKU Oda etter ny 
fordelingsnøkkel (kr. 25.271 pr. mnd), jf. sak 65 på forrige styremøte. 

 
  Oversikt over økonomi knyttet til bredde- og rekrutteringsarbeid  
  KLIKK HER for oversikt. 

 
Det er relevant å følge opp sammenhengen mellom aktivitet, bruk av 
penger og medlemstall. Dette følges opp på strategiseminaret 28. 
september. 

https://www.skiforbundet.no/globalassets/06-krets---medier/oppland/8-styret/2023-25/referat_7_2023-25_28.-mai-2024.pdf
https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/osk_regnskap-pr.-31.07.2024--til-styret.pdf
https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/okonomi_bredde-og-rekruttering-pr.-31.07.24.pdf


 
 
Fordeling av grentilskudd 2024 
Grentilskuddet utgjør totalt kr. 550.000, som fordeles etter en 
fordelingsnøkkel vedtatt på Skikretstinget 2021, basert på medlemstallene for 
2023.  
 

Det er rapportert inn 10 medlemmer i randonee, som p.t. ikke er tilknyttet en 
grenkomite i skikretsen, disse 10 er derfor tatt ut av medlemstallet som legges 
til grunn for beregningen. 
 

Dette gir følgende fordeling for 2024:  
 

        Flatt 55% Ihht. medlemstall 2024 TOTALT 

Alpint 60 500 1 111 29 187 89 687 

Freestyle 60 500 678 17 812 78 312 

Hopp 60 500 300 7 881 68 381 

Kombinert 60 500 173 4 545 65 045 

Langrenn 60 500 7 141 187 602 248 102 

Telemark 0 18 473 473 

 302 500 9 421 247 500 550 000 

 
   
 

Vedtak 
• Regnskap pr. 31.07.2024 tas til etterretning 
• Regnskapstall knyttet til bredde- og rekrutteringsarbeid følges opp på 

strategiseminaret. 
• Styret ber Telemark-utvalget om å avlegge er rapport for planer for 

kommende sesong til neste styremøte. 
 
 

 
 
SAK 76 MEDLEMSTALL 2023 
   

Medlemstallene for 2023 er nå klare.  
 

Norges Skiforbund  
…. hadde i 2023 totalt 111.528 medlemmer, en nedgang på 2.641 jf. med 2022. 

 

• NSF medlemstall_statistikk krets 
• NSF medlemstall_statistikk gren 

 
Til sammenligning har andre særforbund hatt følgende medlemstall: 

 

• Medlemsutvikling andre særforbund 
 

 
 
 

https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/nsf_medlemstall-krets.pdf
https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/nsf_medlemstall-gren.pdf
https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/medlemstall-andre-sarforbund.pdf


 
 

Oppland Skikrets  
… hadde 9.431 aktive medlemmer, som er en oppgang på 321 medlemmer jf. 
med 2022 (9.110). Vi hadde 88 aktive klubber/skigrupper pr. 31.12.23, og vi er 
med det den 4. største skikretsen. 
 

 2023 2022 2021 2020 2019 2018 2017 
Alpint 1 111 890 1 164 1 105 997 1 080 915 

Freeski 678 547 580 536 525 581 521 

Hopp 300 287 333 338 320 348 439 

Kombinert 173 157 217 186 187 114 152 

Langrenn 7 141 7 206 7 172 7 835 7 968 8 662 9 189 

Telemark 18 15 24 18 9 18 19 

Randonee 10 8           

 9 431 9 110 9 490 10 018 10 006 10 803 11 235 

 
 

Endringen fra 2022 til 2023 i de ulike aldersklassene fordeler seg som følger: 
 

• 0-5 år   -27  (i fjor: +69)  
• 6-12 år  +175  (i fjor: -160)  
• 13-19 år +193  (i fjor:   -101)  
• 20-25 år  -41  (i fjor: +148)  
• 26 år –  +21  (i fjor:  -336)  

 

• Kvinner  +187   (i fjor: -238)  
• Menn  +134   (i fjor: -142)  

 

Det er gledelig å se at økningen i medlemstall primært er i alderen 6-19 år, som 
er den primære målgruppen for skiklubbutvikleren. 
 

Vedlagt finner dere mer detaljerte tall for Oppland Skikrets 
 

• totaloversikt alle klubber – med grener 
• totaloversikt alle klubber – med historikk 
• oversikt pr. gren 
• oversikt parautøvere 

 
 

 Vedtak: 
Informasjonen tas til etterretning. 

 

 
   

 
 
 
 
 
 

https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/osk_medlemstall-2023_totaloversikt-alle-klubber_med-grener.pdf
https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/osk_medlemstall-2023_totaloversikt-med-historikk.pdf
https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/osk_medlemstall-2023_alle-grener.pdf
https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/osk_medlemstall-2023_para.pdf


SAK 77 STATUS SKIKLUBBUTVIKLER   
Oda Hovelstuen Blystad er ansatt som ny skiklubbutvikler for Hedmark (50%) 
og Oppland (50%). Hun ga en kort presentasjon av seg selv og hva hun kan 
bidra med på styremøtet. 
 

For sesongen 2024-25 planlegges følgende tiltak/prosjekt; 
 

Skisprell 
Vi følger opp suksessen fra de to siste vintrene, der SKU sammen med klubber 
lager en aktivitetsdag i anlegget, inkl. pølsegrilling sponset av skikretsen. Det 
legges opp til at klubbene søker om besøk på samme måte som før. Klubber 
som ikke har hatt skisprell før, oppfordres til å søke og vil bli prioritert. 
 

Informasjon om datoer og søkeprosess legges ut på skikretsens hjemmeside i 
november. 
 
Barnas Mini-VM 
Dette konseptet styres fra en egen prosjektansatt i Trondheim og Sparebank 
1, som velger ut steder. For sesongen 2024-25 planlegges følgende besøk i vår 
skikrets: 
 

• 22. november Beitostølen 
• 17. januar Barnas Ridderuke, Beitostølen 
• 18. januar  Vang i Valdres 
• 17. februar  Follebu 
• 18. februar  Gålå 
• 19. februar  Lom eller Skjåk 
• 20. februar  Dombås 

 

Oda vil delta og bidra på de fleste av disse. 

 
Utstyrspakker 
Det første prosjektet med utstyrspakker i 2020-21 ble en stor suksess med 
god oppslutning fra klubbene. Det viste seg også å være en fin inngang for 
skikretsen inn i klubbene, da en utstyrspakke også inkluderer klubbesøk/in.  
Vi planlegger derfor for en ny runde, der klubbene kan søke på utstyrspakker. 
For å motta disse, må klubbene betale en liten egenandel, samt forplikte seg til 
å arrangere inspirasjonskvelder med skiklubbutvikleren, der utstyret tas i bruk. 
 

Prosjektet vil finansieres av skikretsens egne prosjektmidler og post 3-midler.  
I tillegg er det sendt inn søknad om prosjektmidler til Gjensidigestiftelsen.  
 
Planlagt start: Utlysning november/desember. 

 
Regionmøter 
Følgende regionmøter er klare: 

• Tirsdag 17. september; Nord-Gudbrandsdalen  (Mån/Tessand) 
• Mandag 23. september;  Gjøvik/Toten/Land (Karidalen) 
• Tirsdag 1. oktober;  Valdres 
• Onsdag 2. oktober;  Midt-Gudbrandsdalen 



 
Vi mangler fortsatt datoer for Hadeland og Lillehammer/Gausdal/Øyer, det 
jobbes med å få på plass disse. Det lages en egen sak på skikretsens 
hjemmesider som vil bli fortløpende oppdatert. 
 

Oda har hovedansvaret for møtene, sammen med medlemmer fra 
Langrennskomiteen, som har ansvar for oppfølging i sine respektive regioner. 
Marianne og Ellie deltar også på noen av møtene. 
 

Styrets frie medlemmer oppfordres til å delta! 
 
 

Innspill på styremøtet   
• Young Attacking Vikings (alpint), som arrangeres palmelørdag i Hafjell, 

er en viktig rekrutteringsarena for alpint. Her kan det gjøres en enda 
bedre rekrutteringsjobb, det er derfor ønskelig at Oda bistår her. 
 

• Skoler er en viktig rekrutteringsarena. SKU’ene jobber med å se på 
mulige innganger her. 

 
• Vi har bistått klubbene mye med anlegg og aktivitet/kompetanse de 

siste årene. Neste steg nå bør være å hjelpe klubbene med 
arrangement, f.eks. å motivere til alternative typer renn. 

 
• Det er viktig for SKU å bidra i alle grener, også med grenuavhengig 

aktivitet på tvers av grenene. 
 
 

Vedtak: 
Informasjonen tas til etterretning. 

 
 
 
SAK 78 STATUS HANDLINGSPLAN  2023-25  

 

Handlingsplan med alle tiltak ligger som et felles dokument i Teams. Dette 
brukes som underlag for rapporteringen. Her kan alle i styret redigere etter 
behov, inkl. legge inn eventuelle nye tiltak. 
 

Tiltakene er merket iht. trafikklysmodellen. Grenlederne har ansvar for å endre 
farge etter hvert som de planlegges og gjennomføres. Kort status ble 
gjennomgått på styremøtet. 
 
 

Vedtak: 
Informasjonen tas til etterretning. 
 
 
 
 

 



DISKUSJONS- OG VEDTAKSSAKER 

 
SAK 79 GODKJENNING AV NYE MEDLEMMER LANGRENNSKOMITEEN 

Langrennskomiteen gjennomfører ‘skjeve valg’ for å sikre kontinuitet i 
komiteen. Det ble derfor valgt inn to nye medlemmer for perioden 2024-26 på 
vårmøtet i mai 2024: 
 

• Elin S. Kjeldsberg 
• Kari Mangset 

 

Ihht. vedtak på Skitinget 2023, skal skistyret formelt godkjenne disse. 
 
 

 Vedtak: 
Styret godkjenner de to nye medlemmene for perioden 2024-26. 

 
 
 

SAK 80 ENDRINGER I STYRET 
Elin er valgt inn i Langrennskomiteen for perioden 2024-26, jf. over. Det er ikke 
lovstridig å inneha de to vervene, men hun innser at hun ikke har tid til å gjøre 
en god jobb i begge vervene samtidig. Hun ønsker derfor å tre ut av vervet som 
styremedlem og nestleder i kretsstyret. 
 

Sigrid Snuggerud foreslås som ny nestleder fram til Skikretstinget i 2025. 
 

Som en følge av dette må et av varamedlemmene rykke opp som ordinært 
medlem. Ronja Håkenstad-Evertsen foreslås med bakgrunn i kravet til 
kjønnsfordeling. 
 

Skikretsen vil da fungere med et varamedlem fram til nytt valg på 
Skikretstinget i 2025. 

 
 

 Vedtak: 
• Elin S. Kjeldsberg fritas fra sitt verv som styremedlem og nestleder 
• Sigrid Snuggerud konstitueres som ny nestleder 
• Ronja Håkenstad-Evertsen rykker opp fra vara til ordinært 

styremedlem. 
 

 
 

SAK 81  REVIDERTE BUDSJETT 2024 
 Forslag til reviderte budsjett avdelingsvis pr. august 2024 ligger inne i 
regnskapsstatus pr. 31.07.24. 
 

Alpint og hopp/kombinert har sine komitemøter 9. september, der revidert 
budsjett tas opp til diskusjon og vedtak i komiteene. Disse to reviderte 
budsjettene vil derfor først bli godkjent på styremøtet 22. oktober. 



 

Alle grener ligger bra an jf. med budsjett og har god økonomisk styring. 
 

Styre/admin ligger an til å gå med et overskudd i underkant av kr. 100.00, ikke 
underskudd på kr. 200.000 som budsjettert. Dette skyldes primært følgende 
faktorer: 
 

• Større inntekt på deltakeravgift skirenn enn budsjettert (+90.000) 
• Større inntekt enn budsjettert på mva-kompensasjon (+50.000) 
• Sparte lønnskostnader på skiklubbutvikler (+140.000) 
• Sparte kostnader på vår-/høstmøter (+40.000) 

 
 
 

Vedtak: 
• Framlagte reviderte budsjett godkjennes 
• Revidert budsjett for alpint og hopp/kombinert godkjennes på neste 

styremøte 
 

 
 
SAK 82 STRATEGISEMINAR, OPPLEGG 
 

Styret har vedtatt strategiseminar lørdag 28. september for både styre og 
grenkomiteer. Det er reservert møterom på Honne Konferansesenter på Biri. 
 
Med utgangspunkt i Skiforbundets nye strategiplan ‘Skiforbundet vil!’ skal 
styre/admin og den enkelte grenkomite ta utgangspunkt i de tretten 
innsatsområdene for å komme fram til mål og tiltak for den handlingsplanen 
som skal vedtas på Skikretstinget i 2025. 
 
Det er et ønske om at grenkomiteene er bredt representert.  
Hver grenkomiteleder tar en runde med sine medlemmer og melder tilbake til 
Ellie innen 15. september hvem som stiller. Dersom det er andre aktuelle 
kandidater som kan være aktuelle å invitere inn, er de velkommen. 
 
Tidsskjema for dagen 

• Møtestart kl. 10.00 
• Plakettutdeling kl. 12.00 
• Lunsj kl. 12.30 
• Møte fortsetter kl. 13.15, ferdig senest kl. 15.00 

 
Kjetil og Sigrid syr sammen et opplegg for dagen. 
 
 
 

Vedtak: 
• Kjetil og Sigrid har hovedansvar for opplegg 

• Den enkelte grenleder tar en runde med sine komiteer og melder inn 
hvem som kommer til Ellie innen 15. september. 

 



INFORMASJON 
 
 
SAK 83 INFORMASJON FRA STYRE/ADMIN/GRENER 
 

Informasjon fra kretsleder 
Kjetil informerer kort fra det som skjer på skistyre- og kretslederfronten. 
 

Det er en prosess på gang med etableringen av diverse utvalg knyttet til 
organiseringsprosessen som ble vedtatt på Skitinget: Organisasjonsutvalget, 
bredde-/rekrutterings og SKU-utvalg. 
 
Det er foreslått 2 modeller. Vi mener at alt. 1 er best, der det etableres en 
styringsgruppe mellom skistyret og utvalgene, men at skistyret IKKE er 
representert i utvalgene. De ønsker også innspill til utvalgsmedlemmer. 
 
Styret bes se på utsendt informasjon og sende evt. flere innspill til Kjetil innen 
lørdag. 

 
 

Praksisstudent Maria Tistel 
Maria Tistel er student ved Sports Management på HINN. Hun skal ha praksis 
hos oss fram til jul. 

 
Status leieavtale kretskontor 
Skikretsen framleier p.t. en kontorplass i åpent landskap av Innlandet 
Idrettskrets. Pris pr. år er ca. 40.000. I tillegg leier Team Elon Innlandet en halv 
plass til sin trener. 
 

F.o.m. 01.01.2025 har Idrettskretsen sagt opp sin leieavtale med gårdeier, og 
dermed er også våre avtale sagt opp. Alle dagens leieavtaler vil bli reforhandlet 
og inngått med gårdeier Union.  
 
Skikretsen ser på en mulighet for å leie et cellekontor i samme lokale, der vi vil 
sette inn 3 kontorpulter som deles mellom skikretsen (adm.sjef og 
skiklubbutvikler), Team Elon (ved behov) og Robert Reid, NSF Alpint. Litt 
avhengig av fordeling, vil dette bli en rimeligere løsning for alle parter. Årlig leie 
for et cellekontor er snaut 80.000. Leie f.o.m. 01.01.25 for en plass i åpent 
landskap vil være snaut 50.000. Ellie følger opp. 

 
 
 

Vedtak: 
Informasjonen tas til etterretning. 
 
 
 
 



SAK 84 INFORMASJON FRA GRENER 
 

Langrenn  
• Referat LK-møte 26. august 2024 

 
Hopp/kombinert 

• Neste HKK-møte mandag 9. september 
• Det er også avtalt møte med NTG/Team Olympiaparken onsdag 4. 

september 
• Team Olympiaparken Ung er i gang med barmarktreninger,  

Anders Tyrom fungerer som oppmann/kontaktperson. 

 
Alpint 

• Neste AK-møte mandag 9. september 
 

• Oppland Alpin er godt i gang med sin samlingsplan høsten 2024. 
Dagsamling med sykkelstafett og myrfotball ble gjennomført 17. aug, 
kommende samlinger er Ironman på Lillehammer 7. september og 
rulleskøyter/sykkel/grilling på Gålå og Skei 14. september. 

 
Freestyle 

• Det er ikke avholdt noen formelle møter, kommunikasjonen skjer 
primært i en Messenger-gruppe. 

• Vellykket jentecamp i Gausdal Arena lørdag 31. august. 26 jenter deltok, 
NTG stilte med 2 jentetrenere fra freeski-linja, i tillegg til trenere fra 
Gausdal Skiklubb. 

• Det planlegges også den tradisjonelle breddesamlingen ifbm. Freeski-
campen på SNØ i oktober. 

 
Telemark 

• Flere utøvere fra ØTI deltok på NSF Telemark sin camp på Folgefonna i 
sommer.  

 
Vedtak: 
Informasjonen tas til etterretning. 

 

 
 
SAK 85 EVENTUELT 
 

Bil til Skiklubbutvikler 
Pr. i dag bruker SKU’ene sine private biler på jobboppdrag og leverer inn 
kjøregodtgjørelse. Dette dekkes i sin helhet av NSF rekrutteringsavdeling. 
Flere kretser vurderer nå å investere i biler til SKU, enten via kjøp eller leasing, 
dette er også aktuelt for Hedmark/Oppland. 
 

https://www.skiforbundet.no/contentassets/ec11c93af3b0403e88b9bd21434993fc/osk_lk_8_motereferat-26.08.24.pdf
https://www.skiforbundet.no/oppland/nyhetsarkiv/2024/8/samlingsplan-oppland-alpin-host-2024/


Styret støtter dette, og mener at det mest gunstige vil være å lease en bil. 
Samtidig må det avklares med NSF Rekrutteringsavdeling mht. hvordan 
kretsene skal godtgjøres for dette. 
 

Kjetil og Ellie får myndighet til å se på muligheter og lande en løsning for 
Oppland (sammen med Hedmark). 
 
 

 
 
 
Neste styremøte;  
Tirsdag 22. oktober kl. 18.00 på Idrettens Hus, Lillehammer 
Strategiseminar lørdag 28. september kl. 10.00 på Honne Konferansenter, Biri 
 

 
 
Referent Ellie, 
Lillehammer, 3. september 2024 
 


